

K4E21-13-0019 QUESTIONS & RESPONSES #1

Question 1:

Regarding your last Request for Proposal request to be CALA accredited, please note that our company is SCC ISO 17025 accredited and recognized as equivalent to CALA ISO 17025 accreditation. Are we still eligible to submit our response and offer to you?

Response 1:

ISO/IEC 17025:2005 is the basis for CALA but not a direct equivalent, the link to CALA accreditation is found below, refer to "A06 - Accreditation Program, Policies and Procedures, Section 3.0 Policy". To be deemed compliant your company must obtain confirmation of equivalency of CALA accreditation directly from CALA and provide it in your proposal:

CALA Link: <http://www.cala.ca/progdocs.html>

Question 2:

As well, we need to know if will be acceptable to submit part of the Work to a CALA accredited subcontractor for Methyl Mercury analysis?

Response 2:

No subcontracting will be permitted under this contract.

K4E21-13-0019 QUESTIONS ET RÉPONSES # 1

Question 1:

En ce qui concerne votre dernière demande de proposition demande à être accrédité CALA, veuillez noter que notre société est SCC ISO 17025 et reconnu comme équivalent à CALA ISO 17025. Avons-nous droit encore à soumettre notre réponse et vous offrir?

Réponse 1:

ISO / IEC 17025:2005 est la base de CALA mais pas d'équivalent direct, le lien vers CALA accréditation se trouve ci-dessous, reportez-vous à "A06 - Programme d'accréditation, politiques et procédures de la Section Politique 3.0". Pour être jugée conforme votre entreprise doit obtenir la confirmation de l'équivalence de Cala accréditation directement à partir de CALA et de lui fournir dans votre proposition:

CALA lien: <http://www.cala.ca/progdocs.html>

Question 2:

En outre, nous devons savoir si sera acceptable pour présenter une partie des travaux à un sous-traitant agréé CALA pour l'analyse méthylmercure?

Réponse 2:

Pas de sous-traitance sera autorisée en vertu du présent contrat.